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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:2066 Kostnaderna för utredningar om nya stambanor för 
höghastighetståg

Under både denna och föregående mandatperiod har diskussioner om och 
utredningar av nya stambanor för höghastighetståg dominerat 
infrastrukturdebatten. Än så länge har inget bygge påbörjats – ingen spade i 
jorden.

Utredningar innebär att det går åt många mantimmar för att få fram ett 
underlag. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Kan ministern redovisa kostnaderna för alla utredningar/uppdrag om 
höghastighetsbanor/nya stambanor från 2014 och fram till i dag, både när det 
gäller internt på Trafikverket men även i externa konsultkostnader?

………………………………………

Maria Stockhaus (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-04
Besvaras senast
2021-03-10 kl. 12.00


